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Abstract (en)
[origin: US2015059359A1] A rotary body of a printing press, in particular a printing press cylinder or a printing press roller, is disclosed. The rotary
body includes a shaft, which is rotatably mountable on a printing press frame via bearings, and an outer surface which is temperature controllable.
The outer surface is temperature controllable via at least one Peltier element integrated in the rotary body of a printing press, namely coolable and/or
heatable.

Abstract (de)
Druckmaschinenrotationskörper (10), insbesondere Druckmaschinenzylinder oder Druckmaschinenwalze, mit einer Welle (11), die über Lager
(13) an einem Druckmaschinengestell (14) drehbar lagerbar ist, und mit einer äußeren Oberfläche (15), die temperierbar ist, wobei die äußere
Oberfläche (15) über mindestens ein in den Druckmaschinenrotationskörper (10) integriertes Peltier-Element (16) temperierbar, nämlich kühlbar und/
oder erwärmbar, ist.
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